

Title (en)

SCAFFOLD BOARD RETAINER.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM BEFESTIGEN VON GERÜSTBRETTERN.

Title (fr)

SUPPORT POUR PLANCHES D'ECHAFAUDAGE.

Publication

**EP 0217904 A1 19870415 (EN)**

Application

**EP 86902447 A 19860411**

Priority

GB 8509597 A 19850415

Abstract (en)

[origin: WO8606128A1] A scaffold board retainer for retaining boards onto scaffolding comprising a flexible length of webbing (17) incorporating at one end a loop (18) for attaching to an adjacent scaffold pole (11), the free end of the webbing (17) being clamped by means of an attachment means (21) to a scaffold pole (11), the attachment means including a clamp means (24) for engagement with the webbing and to hold the webbing in place overlying scaffold boards to retain them.

Abstract (fr)

Support pour planches d'échafaudage destiné à soutenir des planches sur un échafaudage et comprenant une sangle flexible (17) présentant à l'une de ses extrémités une boucle (18) destinée à être attachée à une perche d'échafaudage adjacente (11), l'extrémité libre de la sangle (17) étant fixée à une perche d'échafaudage (11) par une attache (21), cette dernière comprenant un élément de serrage (24) s'engageant avec la sangle et fixant la sangle sur les planches de l'échafaudage pour les retenir.

IPC 1-7

**E04G 7/28**

IPC 8 full level

**E04G 7/28** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04G 7/28** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8606128A1

Cited by

GB2468339A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8606128 A1 19861023**; AU 5663586 A 19861105; EP 0217904 A1 19870415; GB 8509597 D0 19850522; ZA 862728 B 19861230

DOCDB simple family (application)

**GB 8600201 W 19860411**; AU 5663586 A 19860411; EP 86902447 A 19860411; GB 8509597 A 19850415; ZA 862728 A 19860411